

# EXAMINATION RECORD

## 檢視記錄

| Examination /<br>Revision Date<br>檢視／修改日期 | Revision Made<br>所作修改   |   |   |
|---|---|---|---|
|   | Page Number in version<br>with print date on<br>17 November 2015<br>2015年11月17日<br>印製版本之頁次                | Page Number in revised<br>version with examination<br>date on 18 November 2015<br>2015年11月18日<br>檢視之版本之頁次 | Revision Made<br>所作修改   |
| 18 November 2015<br>2015年11月18日           | 354, 355, 356, 357, 358, 359  | 354, 355, 356, 357, 358, 359  | The Chinese translation of the floor numbering of House Unit (Type 2) (also known as Diamond House Unit) and House Unit (Type 5) (also known as Grove House Unit) in the "Area of residential properties in the Development" is revised.<br>修訂「發展項目中的住宅物業的面積表」中洋房單位(類別2)(亦稱為藍彩鑽洋房單位)及洋房單位(類別5)(亦稱為青玥琳洋房單位)樓層編號的中文翻譯。  |
| Examination /<br>Revision Date<br>檢視／修改日期 | Revision Made<br>所作修改   |   |   |
|   | Page Number in revised<br>version with examination<br>date on 18 November 2015<br>2015年11月18日<br>檢視之版本之頁次 | Page Number in revised<br>version with examination<br>date on 30 November 2015<br>2015年11月30日<br>檢視之版本之頁次 | Revision Made<br>所作修改   |
| 30 November 2015<br>2015年11月30日           | 354 - 363   | 354 - 363   | The remarks about "Roof" in the "Area of residential properties in the Development" is revised.<br>修訂「發展項目中的住宅物業的面積表」的有關「天台」的備註。  |
|   | 440   | 440   | English text of description about "Verandah or Balcony" of House Unit (Type 2) (also known as Diamond House Unit), House Unit (Type 5) (also known as Grove House Unit) and House Unit (Type 1) (also known as Amber House Unit) under item 1(e) in "Fittings, finishes and appliances" is revised.<br>修訂「裝置、裝修物料及設備」第1(e)細項中洋房單位(類別2)(亦稱為藍彩鑽洋房單位)、洋房單位(類別5)(亦稱為青玥琳洋房單位)及洋房單位(類別1)(亦稱為金琥珀洋房單位)有關「陽台或露台」描述的英文文本。         |
|   | 441   | 441   | English text of the description about "Entrance door" of House Unit (Type 2) (also known as Diamond House Unit), House Unit (Type 5) (also known as Grove House Unit) and House Unit (Type 1) (also known as Amber House Unit) under item 3(a) in "Fittings, finishes and appliances" is revised.<br>修訂「裝置、裝修物料及設備」第3(e)細項中洋房單位(類別2)(亦稱為藍彩鑽洋房單位)、洋房單位(類別5)(亦稱為青玥琳洋房單位)及洋房單位(類別1)(亦稱為金琥珀洋房單位)有關「單位大門」的描述的英文文本。           |
|   | 455   | 455   | Chinese text of "Verandah or Balcony" and related description of House Unit (Type 2) (also known as Diamond House Unit), House Unit (Type 5) (also known as Grove House Unit) and House Unit (Type 1) (also known as Amber House Unit) under item 1(e) in "Fittings, finishes and appliances" is revised.<br>修訂「裝置、裝修物料及設備」第1(e)細項中洋房單位(類別2)(亦稱為藍彩鑽洋房單位)、洋房單位(類別5)(亦稱為青玥琳洋房單位)及洋房單位(類別1)(亦稱為金琥珀洋房單位)的「陽台或露台」及相關描述的中文文本。 |
|   | 456   | 456   | Chinese text of the description about "Entrance door" of House Unit (Type 2) (also known as Diamond House Unit), House Unit (Type 5) (also known as Grove House Unit) and House Unit (Type 1) (also known as Amber House Unit) under item 3(a) in "Fittings, finishes and appliances" is revised.<br>修訂「裝置、裝修物料及設備」第3(e)細項中洋房單位(類別2)(亦稱為藍彩鑽洋房單位)、洋房單位(類別5)(亦稱為青玥琳洋房單位)及洋房單位(類別1)(亦稱為金琥珀洋房單位)有關「單位大門」的的中文文本。             |
|   | 460   | 460   | Chinese text of "Split-type air-conditioning (indoor unit)" of House Unit (Type 2) (also known as Diamond House Unit), House Unit (Type 5) (also known as Grove House Unit) and House Unit (Type 1) (also known as Amber House Unit) under item 6 in "Fittings, finishes and appliances" is revised.<br>修訂「裝置、裝修物料及設備」第6細項中洋房單位(類別2)(亦稱為藍彩鑽洋房單位)、洋房單位(類別5)(亦稱為青玥琳洋房單位)及洋房單位(類別1)(亦稱為金琥珀洋房單位)的「分體式冷氣機(室內機)」的的中文文本。       |
|   | 463   | 463   | Chinese text of "Verandah or Balcony" of House (Type 4) (also known as Jade House) and House (Type 3) (also known as Emerald House) under item 1(e) in "Fittings, finishes and appliances" is revised.<br>修訂「裝置、裝修物料及設備」第1(e)細項中獨立屋(類別4)(亦稱為海翡翠獨立屋)及獨立屋(類別3)(亦稱為綠碧璽獨立屋)的「陽台或露台」的中文文本。   |

# EXAMINATION RECORD

## 檢視記錄

| Examination /<br>Revision Date<br>檢視／修改日期 | Revision Made<br>所作修改   |  |   |
|---|---|--|---|
|   | Page Number in revised<br>version with examination<br>date on 30 November 2015<br>2015年11月30日<br>檢視之版本之頁次 | Page Number in revised<br>version with examination<br>date on 1 March 2016<br>2016年3月1日<br>檢視之版本之頁次  | Revision Made<br>所作修改   |
| 1 March 2016<br>2016年3月1日                 | 13  | 13   | Location plan of the Development is updated.<br>更新發展項目所在位置圖。  |
|   | 40  | 40   | Floor plan of the residential property is updated.<br>更新住宅物業的樓面平面圖。   |
| Examination /<br>Revision Date<br>檢視／修改日期 | Revision Made<br>所作修改   |  |   |
|   | Page Number in revised<br>version with examination<br>date on 1 March 2016<br>2016年3月1日<br>檢視之版本之頁次       | Page Number in revised<br>version with examination<br>date on 31 May 2016<br>2016年5月31日<br>檢視之版本之頁次  | Revision Made<br>所作修改   |
| 31 May 2016<br>2016年5月31日                 | 13  | 13   | Location plan of the Development is updated.<br>更新發展項目所在位置圖。  |
|   | 14  | 14   | Aerial photograph of the Development is updated.<br>更新發展項目的鳥瞰照片。  |
|   | 15  | 15   | Outline zoning plan is updated.<br>更新分區計劃大綱圖。   |
|   | 445   | 445  | English text of split-type air-conditioning (indoor unit) of House Unit (Type 2)<br>(also known as Diamond House Unit), under item 6 in "Fittings, finishes and appliances" is revised.<br>修訂裝置、裝修物料及設備列表第6細項中洋房單位(類別2)(亦稱為藍彩鑽洋房單位)的分體式冷氣機(室內機)的英文文本。 |
|   | 459   | 459  | Chinese text of split-type air-conditioning (indoor unit) of House Unit (Type 2)<br>(also known as Diamond House Unit), under item 6 in "Fittings, finishes and appliances" is revised.<br>修訂裝置、裝修物料及設備列表第6細項中洋房單位(類別2)(亦稱為藍彩鑽洋房單位)的分體式冷氣機(室內機)的中文文本。 |
| Examination /<br>Revision Date<br>檢視／修改日期 | Revision Made<br>所作修改   |  |   |
|   | Page Number in revised<br>version with examination<br>date on 31 May 2016<br>2016年5月31日<br>檢視之版本之頁次       | Page Number in revised<br>version with examination<br>date on 28 July 2016<br>2016年7月28日<br>檢視之版本之頁次 | Revision Made<br>所作修改   |
| 28 July 2016<br>2016年7月28日                | 10  | 10   | Information on Vendor and others involved in the Development is updated.<br>更新賣方及有參與發展項目的其他人的資料。  |

# EXAMINATION RECORD

## 檢視記錄

| Examination /<br>Revision Date<br>檢視／修改日期 | Revision Made<br>所作修改 |   |
|---|-----------------------|---|
|   | Page Number<br>頁次     | Revision Made<br>所作修改   |
| 28 October 2016<br>2016年10月28日            | 12                    | Information on property management is updated.<br>更新物業管理的資料。  |
|   | 13                    | Location plan of the Development is updated.<br>更新發展項目所在位置圖。  |
| 26 January 2017<br>2017年1月26日             | 10                    | Information on Vendor and others involved in the Development is updated.<br>更新賣方及有參與發展項目的其他人的資料。  |
|   | 13                    | Location plan of the Development is updated.<br>更新發展項目所在位置圖。  |
|   | 443                   | English text of the description about Bedroom of House Unit (Type 5) (also known as Grove House Unit) under item 3(d) in "Schedule of fittings, finishes and appliances" is revised.<br>修訂「裝置、裝修物料及設備」列表第3(d)細項中洋房單位(類別5)(亦稱為青玥琳洋房單位)有關睡房的描述的英文文本。  |
|   | 444 - 445             | English text of split-type air-conditioning (indoor unit) of House Unit (Type 2) (also known as Diamond House Unit) under item 6 in "Schedule of fittings, finishes and appliances" is revised.<br>修訂「裝置、裝修物料及設備」列表第6細項中洋房單位(類別2)(亦稱為藍彩鑽洋房單位)的分體式冷氣機(室內機)的英文文本。   |
|   | 458                   | Chinese text of the description about Bedroom of House Unit (Type 5) (also known as Grove House Unit) under item 3(d) and split-type air-conditioning (indoor unit) of House Unit (Type 2) (also known as Diamond House Unit) under item 6 in "Schedule of fittings, finishes and appliances" are revised.<br>修訂「裝置、裝修物料及設備」列表第3(d)細項中洋房單位(類別5)(亦稱為青玥琳洋房單位)有關睡房的描述及列表第6細項中洋房單位(類別2)(亦稱為藍彩鑽洋房單位)的分體式冷氣機(室內機)的中文文本。 |
|   | 459                   | Chinese text of the description about split-type air-conditioning (indoor unit) of House Unit (Type 2) (also known as Diamond House Unit) under item 6 in "Schedule of fittings, finishes and appliances" are revised.<br>修訂「裝置、裝修物料及設備」列表第6細項中洋房單位(類別2)(亦稱為藍彩鑽洋房單位)的分體式冷氣機(室內機)的中文文本。  |
|   | 470                   | "Schedule of mechanical & electrical provisions" of Store Room / Store Room 1 of House Unit (Type 5) (also known as Grove House Unit) is revised.<br>修訂洋房單位(類別5)(亦稱為青玥琳洋房單位)有關儲物室/儲物室1的「機電裝置數量說明」。  |
| 26 April 2017<br>2017年4月26日               | 13                    | Location plan of the Development is updated.<br>更新發展項目所在位置圖。  |
|   | 440                   | English text of House Unit (Type 2) (also known as Diamond House Unit) under item 2(b) in "Schedule of fittings, finishes and appliances" is revised.<br>修訂「裝置、裝修物料及設備」列表第2(b)細項中洋房單位(類別2)(亦稱為藍彩鑽洋房單位)的英文文本。  |
|   | 449                   | English text of internal floor under item 2(c) in "Schedule of fittings, finishes and appliances" is revised.<br>修訂「裝置、裝修物料及設備」列表第2(c)細項中有關內部地板的英文文本。   |
|   | 455                   | Chinese text of House Unit (Type 2) (also known as Diamond House Unit) under item 2(b) in "Schedule of fittings, finishes and appliances" is revised.<br>修訂「裝置、裝修物料及設備」列表第2(b)細項中洋房單位(類別2)(亦稱為藍彩鑽洋房單位)的中文文本。  |
|   | 463                   | Chinese text of internal floor under item 2(c) in "Schedule of fittings, finishes and appliances" is revised.<br>修訂「裝置、裝修物料及設備」列表第2(c)細項中有關內部地板的中文文本。   |
| 26 July 2017<br>2017年7月26日                | 13                    | Location plan of the Development is updated.<br>更新發展項目所在位置圖。  |

# EXAMINATION RECORD

## 檢視記錄

| Examination /<br>Revision Date<br>檢視／修改日期 | Revision Made<br>所作修改   |   |   |
|---|---|---|---|
|   | Page Number in revised<br>version with examination<br>date on 30 November 2015<br>2015年11月30日<br>檢視之版本之頁次 | Page Number in revised<br>version with examination<br>date on 1 March 2016<br>2016年3月1日<br>檢視之版本之頁次 | Revision Made<br>所作修改   |
| 24 October 2017<br>2017年10月24日            | 2, 3, 4, 5  | 2, 3, 4, 5  | Notes to purchasers of first-hand residential properties is updated.<br>更新一手住宅物業買家須知。 |
|   | -   | 5A, 5B  | Content is extended to additional page.<br>順延排版。                                      |
|   | 13  | 13  | Location plan of the Development is updated.<br>更新發展項目的所在位置圖。                         |
|   | 14  | 14  | Aerial photograph of the Development is updated.<br>更新發展項目的鳥瞰照片。                      |
| Examination /<br>Revision Date<br>檢視／修改日期 | Revision Made<br>所作修改   |   |   |
|   | Page Number<br>頁次   |   | Revision Made<br>所作修改   |
| 22 January 2018<br>2018年1月22日             | 13  |   | Location plan of the Development is updated.<br>更新發展項目所在位置圖。                          |
|   | 16  |   | Outline zoning plan is updated.<br>更新分區計劃大綱圖。   |
| Examination /<br>Revision Date<br>檢視／修改日期 | Revision Made<br>所作修改   |   |   |
|   | Page Number<br>頁次   |   | Revision Made<br>所作修改   |
| 18 April 2018<br>2018年4月18日               | 13  |   | Location plan of the Development is updated.<br>更新發展項目所在位置圖。                          |
|   | 160, 168  |   | Floor plans of the residential property are updated.<br>更新住宅物業的樓面平面圖。                 |

# EXAMINATION RECORD

## 檢視記錄

| Examination /<br>Revision Date<br>檢視／修改日期 | Revision Made<br>所作修改   |   |  |
|---|---|---|--|
|   | Page Number in revised<br>version with examination<br>date on 18 April 2018<br>2018年4月18日<br>檢視之版本之頁次 | Page Number in revised<br>version with examination<br>date on 24 May 2018<br>2018年5月24日<br>檢視之版本之頁次 | Revision Made<br>所作修改  |
| 24 May 2018<br>2018年5月24日                 | 445   | 445   | English text of split-type air-conditioning (indoor unit) of House Unit (Type 2) (also known as Diamond House Unit) under item 6 in "Schedule of fittings, finishes and appliances" is revised.<br>修訂「裝置、裝修物料及設備」列表第6細項中洋房單位(類別2)(亦稱為藍彩鑽洋房單位)的分體式冷氣機(室內機)的英文文本。  |
|   | 446   | 446   | English text of split-type air-conditioning (indoor unit) of House Unit (Type 5) (also known as Grove House Unit) under item 6 in "Schedule of fittings, finishes and appliances" is revised.<br>修訂「裝置、裝修物料及設備」列表第6細項中洋房單位(類別5)(亦稱為青玥琳洋房單位)的分體式冷氣機(室內機)的英文文本。  |
|   | 447   | 447   | English text of split-type air-conditioning (indoor unit) of House Unit (Type 5) (also known as Grove House Unit) and House Unit (Type 1) (also known as Amber House Unit) under item 6 in "Schedule of fittings, finishes and appliances" is revised.<br>修訂「裝置、裝修物料及設備」列表第6細項中洋房單位(類別5)(亦稱為青玥琳洋房單位)及洋房單位(類別1)(亦稱為金琥珀洋房單位)的分體式冷氣機(室內機)的英文文本。 |
|   | 448   | 448   | English text of split-type air-conditioning (indoor unit) of House Unit (Type 1) (also known as Amber House Unit) under item 6 in "Schedule of fittings, finishes and appliances" is revised.<br>修訂「裝置、裝修物料及設備」列表第6細項中洋房單位(類別1)(亦稱為金琥珀洋房單位)的分體式冷氣機(室內機)的英文文本。  |
|   | 452   | 452   | English text of split-type air-conditioning (indoor unit) of House (Type 4) (also known as Jade House) under item 6 in "Schedule of fittings, finishes and appliances" is revised.<br>修訂「裝置、裝修物料及設備」列表第6細項中獨立屋(類別4)(亦稱為海翡翠獨立屋)的分體式冷氣機(室內機)的英文文本。   |
|   | 453   | 453   | English text of split-type air-conditioning (indoor unit) of House (Type 4) (also known as Jade House) and House (Type 3) (also known as Emerald House) under item 6 in "Schedule of fittings, finishes and appliances" is revised.<br>修訂「裝置、裝修物料及設備」列表第6細項中獨立屋(類別4)(亦稱為海翡翠獨立屋)及獨立屋(類別3)(亦稱為綠碧璽獨立屋)的分體式冷氣機(室內機)的英文文本。                        |
|   | 454   | 454   | English text of split-type air-conditioning (indoor unit) of House (Type 3) (also known as Emerald House) under item 6 in "Schedule of fittings, finishes and appliances" is revised.<br>修訂「裝置、裝修物料及設備」列表第6細項中獨立屋(類別3)(亦稱為綠碧璽獨立屋)的分體式冷氣機(室內機)的英文文本。  |
|   | 459   | 459   | Chinese text of split-type air-conditioning (indoor unit) of House Unit (Type 2) (also known as Diamond House Unit) under item 6 in "Schedule of fittings, finishes and appliances" is revised.<br>修訂「裝置、裝修物料及設備」列表第6細項中洋房單位(類別2)(亦稱為藍彩鑽洋房單位)的分體式冷氣機(室內機)的中文文本。  |
|   | 460   | 460   | Chinese text of split-type air-conditioning (indoor unit) of House Unit (Type 5) (also known as Grove House Unit) under item 6 in "Schedule of fittings, finishes and appliances" is revised.<br>修訂「裝置、裝修物料及設備」列表第6細項中洋房單位(類別5)(亦稱為青玥琳洋房單位)的分體式冷氣機(室內機)的中文文本。  |
|   | 461   | 461   | Chinese text of split-type air-conditioning (indoor unit) of House Unit (Type 5) (also known as Grove House Unit) and House Unit (Type 1) (also known as Amber House Unit) under item 6 in "Schedule of fittings, finishes and appliances" is revised.<br>修訂「裝置、裝修物料及設備」列表第6細項中洋房單位(類別5)(亦稱為青玥琳洋房單位)及洋房單位(類別1)(亦稱為金琥珀洋房單位)的分體式冷氣機(室內機)的中文文本。 |

# EXAMINATION RECORD

## 檢視記錄

| Examination /<br>Revision Date<br>檢視／修改日期 | Revision Made<br>所作修改   |   |   |
|---|---|---|---|
|   | Page Number in revised<br>version with examination<br>date on 18 April 2018<br>2018年4月18日<br>檢視之版本之頁次 | Page Number in revised<br>version with examination<br>date on 24 May 2018<br>2018年5月24日<br>檢視之版本之頁次 | Revision Made<br>所作修改   |
| 24 May 2018<br>2018年5月24日                 | 466   | 466   | Chinese text of split-type air-conditioning (indoor unit) of House (Type 4) (also known as Jade House) under item 6 in "Schedule of fittings, finishes and appliances" is revised.<br>修訂「裝置、裝修物料及設備」列表第6細項中獨立屋(類別4)(亦稱為海翡翠獨立屋)的分體式冷氣機(室內機)的中文文本。    |
|   | 467   | 467   | Chinese text of split-type air-conditioning (indoor unit) of House (Type 3) (also known as Emerald House) under item 6 in "Schedule of fittings, finishes and appliances" is revised.<br>修訂「裝置、裝修物料及設備」列表第6細項中獨立屋(類別3)(亦稱為綠碧璽獨立屋)的分體式冷氣機(室內機)的中文文本。 |
|   | -   | 445A, 447A, 459A, 461A  | Content is extended to additional page.<br>順延排版。  |
| Examination /<br>Revision Date<br>檢視／修改日期 | Revision Made<br>所作修改   |   |   |
|   | Page Number<br>頁次   | Revision Made<br>所作修改   |   |
| 24 August 2018<br>2018年8月24日              | 13  | Location plan of the Development is updated.<br>更新發展項目所在位置圖。  |   |
| Examination /<br>Revision Date<br>檢視／修改日期 | Revision Made<br>所作修改   |   |   |
|   | Page Number<br>頁次   | Revision Made<br>所作修改   |   |
| 22 November 2018<br>2018年11月22日           | 13  | Location plan of the Development is updated.<br>更新發展項目所在位置圖。  |   |
|   | 439   | Inspection of plans and deed of mutual covenant is updated.<br>更新細閱圖則公契。                            |   |
| Examination /<br>Revision Date<br>檢視／修改日期 | Revision Made<br>所作修改   |   |   |
|   | Page Number<br>頁次   | Revision Made<br>所作修改   |   |
| 22 February 2019<br>2019年2月22日            | 13  | Location plan of the Development is updated.<br>更新發展項目所在位置圖。  |   |
|   | 14  | Aerial photograph of the Development is updated.<br>更新發展項目的鳥瞰照片。                                    |   |